
Милош Вучевић: Нисам сигуран ни када бисмо добили неку добру понуду за КиМ да бисмо ми Срби хтели да је прихватимо
четвртак, 13 август 2020 09:03

 Градоначелник Новог Сада Милош Вучевић изјавио је да није добио позив председника
Србије Александра Вучића да буде део нове Владе Србије.

  "Све је на нивоу спекулације (...) Ја сам апсолутно фокусиран на Нови Сад, а шта ће
бити за три недеље, две недеље, вићедемо. Ја сам тимски играч", казао је Вучевић
током гостовања на ТВ Хепи.   

Он је рекао да би "био поносан" да добије трећи мандат градоначелника Новог Сада,
што би било, како је навео, највећи број мандата у историји тог града.

  

Говорећи о досадашњим коалиционим партнерима Српске напредне стране (СНС) чији је
функционер, Вучевић је оценио да је одговорност увек на СНС-у, а да привилегије
власти дели цела коалиција.

  

"Кад год је гадна тема, ту су (председник Србије) Александар Вучић и СНС и морају
нешто да кажу, напади су увек на Вучића и странку. Никада нисте имали протесте
против других (коалицоних партнера)", додао је Вучевић.
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Нагласио је да СНС није видела солидарност својих коалиционих партнера, али да то
што говори није "пацка" њима и додао да не може да искључи да до 2022. године, поред
председничких неће бити одржани избори и на свим другим нивоима.

  

"У питању је политика, бројеви су врло јасни и овде је питање политичке одлуке какву
Владу хоћемо, и каква нам треба. Влада која може да буде партнер са председником у
борби за очување здравља грађана, коначне победе над коронавирусом и у наставку
борбе за економско јачање Србије", истакао је он.

  

Додао је да су наредне две године тешке због притиска на Србију због питања Косова,
"пре свега на председника".

  

"Бојим се да нећемо добити никакву добру понуду (за решавање питања Косова) за
Србију. А нисам сигуран ни када бисмо добили неку добру понуду да бисмо ми Срби
хтели да је прихватимо", рекао је Вучевић.

  

(Бета)

  

 2 / 2


